

高班參觀天水圍「龍園」通告

為想讓高班學生認識中國江南園林設計及欣賞富中國古代色彩的建築，本校擬定於十月二十二日(星期三)在上課時間內帶領高班學生前往天水圍「龍園」參觀。參觀詳情如下：

日期：2025 年 10 月 22 日(星期三)

參觀地點：天水圍「龍園」

參觀時間：上課時間內（家長請按正常時間到校接送學生）

對象：高班學生

費用：免費

服飾：運動服、白襪及運動鞋

備註：(1) 當日學生需帶書包及功課袋回校交功課。

(2) 當日請家長在上課前自行為學生準備防蚊措施。

(3) 不參加之學生，當日將會隨其他班別留校上課。

(4) 按當日天氣情況，請學生攜帶便利雨衣，以備不時之需。

(5) 如當日天文台發出三號或以上的熱帶氣旋警告信號或紅色／黑色暴雨警告信號，是次活動將會取消。

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

二零二五年十月八日



✂-----回條-----

敬覆者：

本人 願意 / 不願意 敝子弟參與是次參觀天水圍「龍園」活動。

此覆

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園

家長簽署：_____

學生姓名：_____ ()

日期：_____

* 請於十月十日前，交回班主任處。

Notice of the Visit to 'Dragon Garden' in Tin Shui Wai for K3 Classes

To help K3 students understand the design Chinese Jiangnan garden and appreciate the Chinese ancient style architecture, our school will take K3 students to visit the Dragon Garden in Tin Shui Wai during school hours on 22 October(Wednesday). The details of visit are as follows:

Date: 22 October (Wednesday)

Visit Venue: Dragon Garden in Tin Shui Wai

Visit Time: During school hours(Parents can drop off and pick up students as usual time)

Participants: K3 students

Fee: Free

Attire: Sport uniform, white socks and sport shoes

Remarks: (1) Students need to take the school bags and homework bags to school to hand in the homework on that day.

(2) Please prepare anti-mosquito measures for students before school on that day.

(3) Students who will not join the visit will stay at school with other class.

(4) Please prepare a raincoat for student according to the weather condition on that day in case of needs.

(5) If the Hong Kong Observatory issues the tropical cyclone warning signal No. 3 or above or the red/black rain warning signal, the event will be cancelled.

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

8 October 2025

✂-----Reply Slip-----

To: Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten



I am willing / not willing for my child to participate the visit activity to Dragon Garden in Tin Shui Wai.

Parent Signature: _____

Student Name: _____()

Date: _____

* Please submit it to class teacher by 10 October.